
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Jana Dobrzyñskiego

na 78. posiedzeniu Senatu
w dniu 9 czerwca 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
Sytuacja finansowa polskiej s³u¿by zdrowia jest powszechnie znana. Nie mo¿e byæ jednak tak, ¿e

w Narodowym Funduszu Zdrowia brakuje pieniêdzy na leczenie dzieci. Otrzyma³em niepokoj¹ce infor-
macje o trudnej sytuacji wroc³awskiej kliniki hematologii, która zamierza wstrzymaæ przyjmowanie
dzieci zakwalifikowanych do przeszczepu szpiku. Przyczyn¹ tego stanu rzeczy jest wstrzymanie przez
Narodowy Fundusz Zdrowia wyp³at za zaleg³e leczenie. W leczeniu dzieci chorych na nowotwory szpiku
wa¿ny jest ka¿dy dzieñ.

Dosta³em informacjê, i¿ problemy tej kliniki by³y zg³aszane tak¿e bezpoœrednio Pani Minister. Dlate-
go zwracam siê do Pani Minister z proœb¹ o udzielenie odpowiedzi na nastêpuj¹ce pytania:

1. Jaka jest obecnie sytuacja finansowa wroc³awskiej kliniki hematologii, w szczególnoœci w zakresie
rozliczeñ z NFZ? Czy klinika ta jest w stanie funkcjonowaæ, przyjmowaæ i leczyæ pacjentów?

2. W jaki sposób zapewniona zostanie opieka medyczna pacjentom, którzy nie zostan¹ przyjêci do
placówki z powodu braku œrodków finansowych w zwi¹zku z wyczerpaniem limitów na leczenie onkolo-
giczne?

Z powa¿aniem
Jan Dobrzyñski




